

Good morning. Please come and sit down.

哈摟 醫生 謝謝你救救我

So what is the matter. I can see you have problem walking.

我昨晚在家踩到香蕉皮而摔跤了，是我們家的狗吃的留下來的，他是一隻奇怪的狗，他喜歡吃香蕉

i see. can you walk? or does it hurt too much.

不 我不能走路 而且我認為我腳很腫很漲，感覺腳骨斷裂，

Oh, let's take a look at it. Please take your sock off.

I see your left ankle indeed swollen. Due to the fault you have injure your leg muscle, we are going to x-ray it and see if your feet is broken.

I believe you can not move for a month. Can your family help you?

我還是需要工作的，而且我在三週之內需要回美國，我可以坐飛機回家嗎？

During the first few days you'll not be able to walk. Afterwards, you may be able to walk a bit, but you must not put wait on your feet. I am afraid you will not be able to flight to states in 3 weeks. you'll only be able to do so once we take the cast off.

我的家人可以幫忙，而且我可以搭乘大眾交通工具去上班，那不會是問題，然而機票卻是不能退錢的。

We actually confirmed you have broken one of your feet. we have to put cast in your feet. You have to come back next week and we can check on your progress.

Now please step to the next room and we'll put the cast on. I'll prescribe some pain killer to you.

我通常不吃任何藥物，請給我溫和一點的東西。

In that case, home meal past prescription for the pain. mind pain killer.

謝謝你醫生 在這之後我的整個腳不需要做物理治療嗎？

I'll suggest when we take the cast off, you'll start to move feet gradually. Swimming will be advisable. 30 mins a day will be ideal. it'll help a lot. We'll see then you'll need physical therapy or not.

謝謝你醫生

My pleasure. Take care.